

维生素不饱和脂肪酸酯 高通

产品名称	维生素不饱和脂肪酸酯 高通
公司名称	柳州高通食品化工有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	鹤山柳江第一工业开发区家振路10号
联系电话	0772-7265985 13737264340

产品详情

型号	Vit E-YS , Vit E-YO , Vit E-品牌 YM	高通
含量	90 (%)	有效物质含量 95 (%)
执行标准	Q/LZGT05 2010	主要用途 高档化妆品及保健品

维生素e不饱和脂肪酸酯

维生素e不饱和脂肪酸酯是用天然的维生素e和植物不饱和脂肪酸通过高科学技术和先进设备制备而成，是一种高效抗氧化剂和营养添加剂。它不但具有传统的维生素e的性能的同时又具有不饱和脂肪酸的功效，而且它的化学性能即使在紫外线下也十分稳定。

该产品在人体中（或接触皮肤表面因体液的存在）会分解成游离的维生素e和不饱和脂肪酸分子而发挥其抗氧化作用，延缓细胞衰老，改善皮肤血液循环和抵抗能力，提高体能免疫力。

维生素e不饱和脂肪酸酯可应用于高档化妆品、保健品以及医药和食品行业中。据报道，目前维生素e亚油酸酯已在下列化妆品中使用：

- (1) 唇膏
- (2) 面部护肤
- (3) 粉底
- (4) 抗衰老
- (5) 保湿
- (6) 唇线笔

(7) 防晒产品

(8) 唇彩

(9) 修容饼

(10) 化妆粉

tocopheryl unsaturated fatty acid ester (tocopheryl oleate, tocopheryl linoleate, tocopheryl linolenate)

a product of hi-tech research and development program of china (863 program)

tocopheryl unsaturated fatty acid ester was synthesized by the way of high technology with a natural vitamin e and unsaturated fatty acid. tocopheryl unsaturated fatty acid ester is a new kind of antioxidants and nutritive additives. this chemical compound has both the biological active functions of vitamin e and unsaturated fatty acids. it is more stable even under ultra-violet ray than the free vitamin e or unsaturated fatty acids.

tocopheryl unsaturated fatty acid ester began to be partly hydrolyzed into free α -tocopherol and unsaturated fatty acid in the human body or on the human skin because of the hydrolysis of human lipases. because of the hydrolysis in the human body or on the human skin, the tocopheryl unsaturated fatty acid ester has both the biological active functions of vitamin e and unsaturated fatty acids. it can not only against the oxidation and aging, but also improves the blood circulation and resistance of the human skins, and the human immunity.

tocopheryl unsaturated fatty acid ester can be used as additives in cosmetics, healthcare drug, medicine and food. it was reported that linoleic acid ester of vitamin e have been used in the following cosmetics:

(1) lipstick

(2) facial skin care

(3) foundation

(4) anti-aging

(5) moisture

(6) lip liner

(7) sunscreen products

(8) lip gloss

(9) repairing capacity of cake

(10) cosmetic powder